
Jaarverslag Algemeen Bestuur (AB) Vecon 2023 

 

De volgende mensen vormden in 2023 het AB:  

voorzitter: Jeannet Hommel 

1e secretaris: Henk v.d. Boomgaard 

penningmeester: Peter Post 

vicevoorzitter: Thomas Oosterkamp 

2e secretaris: Gerda v. Heck 

Namens sectie AE: Adelbert Ballast 

Namens sectie BE: Mark van Kruijsbergen 

Namens sectie vmbo: Peter v.d. Minkelis 

Namens sectie mbo: Henk-Paul Hegeman 

Namens sectie vakdidactiek: Theo Roos 

In dit jaar kwam het AB acht keer bijeen. Vijf bijeenkomsten vonden fysiek plaats. En dus de 

overige drie digitaal. Om goed te overleggen is een aantal keren gezegd dat fysieke 

bijeenkomsten dan beter werken. 

In dit verslagjaar vond één Algemene Ledenvergadering (ALV 42) plaats, nl. op 19 april. Naast 

de gebruikelijke, elk jaar terugkerende onderwerpen, vormde het btw-plichtig zijn van de 

Vecon een belangrijk onderwerp. De penningsmeester was immers door de Belastingdienst 

benaderd met claims dat onze vereniging wel degelijk btw-plichtig was. Tijdens de ALV was 

nog niet duidelijk voor welke activiteiten de Vecon btw-plichtig zou zijn. Daarom vond een 

discussie plaats over een contributieverhoging in het licht van deze fiscale eis. In het verslag 

van deze vergadering valt meer hierover te lezen. Er waren ongeveer 25 leden aanwezig 

tijdens deze ALV. 

Belangrijke vergaderonderwerpen 

Enkele belangrijke vergaderonderwerpen waren tijdens dit verslagjaar: 

1) Het btw-plichtig zijn 

Het AB heeft zich door de heer P. Kok laten adviseren over de claims van de Belastingdienst. 

Tijdens een groot deel van het verslagjaar vond hierover discussie plaats. Uiteindelijk is 

duidelijk geworden dat de Vecon btw-plichtig is voor het uitbrengen van TEO en voor het 

organiseren van studiedagen. Andere verenigingsactiviteiten zijn dat niet. Ook is besloten 

om in eerste instantie besluiten van de Belastingdienst over deze kwestie te aanvaarden. 

Beroep hiertegen bleek slechts mogelijk nadat eerst aan een btw-plicht is voldaan. 

2) Het project Curriculum.nu 



Het ministerie van OCW heeft besloten dat voor de verschillende vakken of leergebieden er 

nieuwe kerndoelen voor de onderbouw van het VO en het PO geformuleerd moeten 

worden. Het vak (bedrijfs)economie wordt gezien als onderdeel van het leergebied Mens & 

Maatschappij.  Omdat naast een kerndoelenteam, die de kerndoelen moet vaststellen ook 

een advieskring zal opereren, is besloten om voor het bespreken van voorstellen, notities en 

adviezen een Kerngroep op te richten. Hierin zit een aantal mensen, die naast deskundigheid 

ook een hoge mate van betrokkenheid hebben bij dit project. Het doel is dat in de loop van 

2024 uiteindelijk nieuwe kerndoelen voor het leergebied Mens & Maatschappij worden 

vastgesteld. De Vecon heeft voor een aantal activiteiten een subsidieaanvraag ingediend bij 

het ministerie en daarvoor financiële middelen gekregen. Deze dienen uiterlijk op 31 

december 2024 besteed te worden. Voor de uitgaven moet aan het ministerie een 

verantwoording worden geschreven. 

Een andere activiteit is het versterken van basisvaardigheden van docenten in de 

onderbouw van het VO en het PO. Om kennis over het werken aan basisvaardigheden te 

verspreiden onder docenten (bedrijfs)economie, is contact gezocht met enkele 

lerarenopleidingen. Het doel is dat daar op dit gebied lesmateriaal wordt ontwikkeld, 

waarvoor de Vecon ook subsidie heeft gekregen, die uiterlijk 31 december 2024 moet zijn 

uitgegeven. 

3) Het aantrekkelijker maken van de Vecon als vereniging 

Hoe kan in deze tijd van toenemend gebruik van sociale media en in de belevingswereld van 
nieuwe, jonge docenten (bedrijfs)economie, de Vecon een vereniging worden, waar zij een 
plek kunnen vinden? Het AB constateerde dat aansluiting bij deze groep wenselijk is. Aan de 
orde kwam hoe Vecon met marketing om kan of moet gaan. In dit licht zijn in het verslagjaar 
diverse besprekingen gehouden. Besproken vragen waren onder meer hoe met studenten 
van lerarenopleidingen contacten zijn te leggen. Kan onze website, Facebook of LinkedIn een 
rol spelen en zo ja, hoe?  
 

Overige belangrijke vergaderonderwerpen 

a) Evaluatie jubileumcongres 30 september 2022 en plannen voor studiedag 2024 

b) De rol van de Vecon in of bij de AEEE-conferentie in oktober 2023 

c) De Peerprijs: is er reden om deze nog steeds uit te reiken? 

 

Soest, 1 februari 2024 

Henk v.d. Boomgaard, 

secretaris 


